
 

 

Београд, 
21.05.2021.године, 

Број  418 /21                   
Клубови, чланице 
 
 
ПРЕДМЕТ: Записник са XIII седнице Управног одбора Бициклистичког савеза Србије  
 

Дана 20.05.2021. године,  са почетком у 20:00 часова, путем зум апликације 
одржана је 13. седница Управног одбора Бициклистичког савеза Србије.  
За седницу је предложен Дневни ред: 
 
 

1. Доношење Одлуке о висини судијских такси  
2. Извештај са састанка представника УО БСС са Александром Вантовић и Сашом 

Гајичићем.   
3. Организација и статус Гранфондо 

 
На седници од 7 чланова УО БСС присутни су 1. Председник  УО  1.Радомир 

Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Марко Сударић, 4. Дејан Видаковић, 5. Рајко Чубрић, 6. 
Александар Марић, седници су присутани остали Страхиња Швељо и ВД Генерални 
секретар  Немања Вајс који води записник. 

Председавајући Радомир Павловић  је констатовао да седница има кворум и да 
може пуноправно да ради и доноси Одлуке. 

 
Председник Павловић је поздравио присутне чланове УО БСС и отворио седницу 

са првом тачком дневног реда.  
 
Тачка  1.   Доношење Одлуке о висини судијских такси  

 
 
Образложење за повећање судијских такси је да се исте нису мењале више година 

и да су тренутне таксе јако мале и да је то узрок што судије неће да суде трке и директо 
утиче на резултате суђења и честе грешке. Поједини чланови УО су дискутовали рад 
судија и сложили се са предлогом председника о повећању такси, али исто тако и о 
захтеву да судије раде боље свој посао.  

Председник је изнео да повећање такси важи за трке у оквиру Купа Србије и 
Првенстава Србије.  

 
Након дискусије чланови УО БСС су се гласањем изјаснили: 

ЗА 
1. Радомир Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Александар Марић, 4. Марко 
Сударић, 5. Дејан Видаковић, 6. Рајко Чубрић. 

ПРОТИВ  нема 



 

 

УЗДРЖАН  нема 
 
Управни Одбор Бициклистичког савеза Србије је са 6 гласова ЗА, 0 нула 

ПРОТИВ, 0 нула УЗДРЖАНИХ донео Одлуку која гласи:   
„На тракама за Куп Србије и Првенства Србије Бициклистичког савеза Србије за 

2021. годину таксе за судије износиће 3000,00 динара и 4000,00 за Секретара судијског 
колегијума.“ 
 
 
 
Тачка  2. Извештај са састанка представника УО БСС са Александром Вантовић и 
Сашом Гајичићем.   
 
Председник Павловић је према договору са претходног УО БСС сазвао састанак 
запослених Александре Вантовић, Саше Гајичића и Ивана Стевића. Иван Стевић је 
послао емаил где обавештава Председника БСС да је ван земље и да ће доћи на састанак 
по повратку.  
Александра Вантовић је прва ушла на састанак где јој је предочен став управног одбора 
да сматрају да је добар радник и да треба да остане да ради у БСС. Да ће бити направљен 
опис радног места на ком је распоређена и да ће све бити јасно. Председник Павловић је 
упознао са чињеницом да отпремнина у случају отакза није могућа јер отпремнина није 
планирана у финансијском плану БСС за 2021. Александра Вантовић је затражила да 
има јасно дефинисане радне задатке и да се одреди ко јој је налогодавац посла. 
Предесдник Павловић је рекао да ће исто бити написано и да ништа ван тог списка неће 
бити у обавези да ради.  
Саша Гајичић је у 10.01 ушао на састанак са Александром Вантовић и рекао да је његово 
време у 10.00 и да не жели да чека. Председник је замолио Александру Вантовић да 
сачека у другој канцеларији да би обавили разговор са Сашом Гајичићем. Саша Гајичић 
се обратио речима да испред себе не види управни одбор и кренуо је ка вратима, 
Предсеник га је зауставио и рекао да су овде изабрани представници УО и да су два 
представника била планирана али су због ванредних околности одсутни. Председник је 
уручио захтеве надзорног одбора Саши Гајичићу да се изјасни по свим питањима, где је 
Саша Гајичић тражио да му се достави по ком основу се он изјашњава. Зашто је Петар 
Роквић присутан на састанку? Председник је обавестио Гајичића да је УО БСС донео 
одлуку да Петар Роквић Председник надзорног одбора БСС обави потребне радње и има 
увид у пословање БСС у претходном периоду. Гајичић је потписао да је преузео допис 
408/21 о изјашњавању по питањима пословања и рада БСС у претходном периоду  
Председник Павловић је обавестио Сашу Гајичића да је став УО БСС да се његов захтев 
за прихвати да добије октаз уз отпремнину. Председник Павловић је Саши Гајичићу 
уручио упозорење о разлогу за отказ. Саша Гајичић је примио и потписао уручено 
упозорење о разлогу за отказ. Саша Гајичић је обавестио председника да ће ангажовати 
адвоката и да о томе обавести остале чланове управног одбора БСС. Председник 
Павловић је дао реч потпредседнику БСС Душану Гојићу који је такође био присутан на 
састанку, где је Гојић изнео да је Саша Гајичић био непријатан у разговору, да га је он 
лично као потпредседник обавестио да је подељен став УО БСС по питању његовог 
радног статуса.  



 

 

У 12.10 након састанка са Гајичићем у канцеларије БСС дошао је Страхиња Швељо, и 
изнео је свој став о атмосфери у канцеларији БСС,  истакао је такође да је погледао неке 
од уговора који су га занимали и да сматра исправним одлуке које су донесене.  
 
 
 
 
 
Тачка  3.      Организација и статус Гранфондо 
 
 
Председник Павловић је обавестио чланове УО да  је телефоном више пута контактиран 
БСС од стране запослених у МОС-у, у вези Гранфонда и да је захтевано да се донесе 
одлука о ставу УО БСС да ли се Гранфондо реализује или не. Чланови УО су износили 
своје ставове о тренутној ситуацији и о могућностима везаним за Гранфондо. Заједнички 
став после дуже дискусије је да се прво обави разговор са запосленим Иваном Стевићем 
који је распоређен на радно место Директор Гранфондо и да се одлука о даљим корацима 
донесе након састанака.  
 
 
Након дискусије чланови УО БСС су се гласањем изјаснили: 

ЗА 
1. Радомир Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Александар Марић, 4. Марко 
Сударић, 5. Дејан Видаковић, 6. Рајко Чубрић. 

ПРОТИВ  нема 
УЗДРЖАН  нема 

 
Управни Одбор Бициклистичког савеза Србије је са 6 гласова ЗА, 0 нула 

ПРОТИВ, 0 нула УЗДРЖАНИХ донео Одлуку која гласи:   
„Заказати састанак УО БСС и Ивана Стевића за уторак 25.05.2021. са почетком у 

14:00 и да ће одлука о Гранфонду бити донета након састанка“. 
 
 
 
Овај докуменат је пуноважан без потписа и печата, и шаље се са званичне адресе БСС.  
 
 

ПРЕДСЕДНИК 
                           Радомир Павловић  


